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xSted: Sandnes plass 13, hos Trond-Ingar  
Tilstede: Trond-Ingar, Svein Inge, Ørjan, Tommy, 

Bjørn, Kirsti 
 

Saksliste:   
Sak 1 Referat  
Sak 2 Økonomi  
Sak 3 Post  
Sak 4 Veikomiteen  
Sak 5 Plasskomiteen  
Sak 6 Medlemsmøtet  
Sak 7 NCC sentralt.  
Sak 8 Eventuelt  
 
Sak 1 Vedtak: Ansvarlig 
 Fra siste styremøte. Ok. Kirsti 
Sak 2 Vedtak: Ansvarlig 
 Oppdatert regnskap ok.  Nytt MB-kort 

kommer fra NB som blir tilknyttet nettbank 
til kasserer. Det gamle blir destruert. Alle har 
betalt både strøm og leie. HURRA 

Svein Inge 

Sak 3 Vedtak: Ansvarlig 
 Post. Ok. Trond-I 
Sak 4 Vedtak: Ansvarlig 
 Status: Ca. 350m3 er lagt ut på veier og 

parkeringsplassen. Ca. 200m3 jordmasser er 
nyttig gjort på campingen, grøtsia og på siden 
av vedbua. Ca.300m vei er bygd til sammen 
på pølsesia og kotelettsia. Satt ned 4 sluker på 
pølsesia forbundet sammen med drensrør. 
Elva er lagt i rør 4m 2 plasser. Veien er gjort 
1,5-2m bredere foran plassene 18-22.  
Pris så langt ca.91000,- . 

Bjørn m.flere. 

Sak 5 Vedtak: Ansvarlig 
 Utlysning av plassene 26 & 27. Vris àla plass 

28. 
Plass 17, utsettes til nøyaktig oppmåling har 
funnet sted. 

Styret/ 
Plasskommiteen 

Sak 6 Vedtak: Ansvarlig 
 Leder gjennomgikk i stikkordsform hva som 

skal informeres om på medlemsmøtet.Se 
referat fra medlemsmøtet 120922. 

Styret 

Sak 7 Vedtak: Ansvarlig 
 Gjennomgått vedlegg og er enig alle sammen 

om at vi har det veldig bra. 
 

Sak 8 Vedtak: Ansvarlig 
 Ang. Kjøp av leid grunn. De er villige til 

å lage ny leiekontrakt til oss, men salg 
går de ikke med på. Ørjan har saken. 
Det er satt 18 års aldergrense i grillbuene 
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om kvelden, skriv er kommet opp.  
Tommy J har ordnet med ny tuner og 
kort Riks-TV på huset. 

Møte 
avsluttet 

kl.2045  

Neste 
møte: 

  

 


